



غازبروم نفث بدرا بي بي/ Gazprom Neft Badra B.V.

Tender announcement

Gazprom Neft Badra B.V., the Operator of the Contract for Development and Production Service Contract for the Badra Contract Area, announces

Re-Tender No. 553

TECHNICAL SUPPORT SERVICES FOR THE GAS TURBINE UNITS IN THE BADRA OILFIELD, REPUBLIC OF IRAQ (Tender)

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience in implementation of similar projects and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to perform works in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

In order to be eligible to quote in Tender, the Bidders shall meet the following minimum qualification criteria:

- Bidder has performed Global Maintenance projects with Major Oil and Gas production companies as a specialist contractor during the last 3 (three) years;
- Bidder has to be able to demonstrate Project Experience with regards to similar operation and maintenance services projects undertaken in Iraq during the last five (5) year period;
- Possession of certified software and hardware, qualified personnel, necessary permits and membership in professional associations and ASF agreements with relevant MHPS H-25 turbines' parts OEM to supply and deliver services being the subject of the Tender;
- Experience of ongoing Service Support contracts for GTs Globally and in Republic of Iraq;
- Bidder has to be able to demonstrate possession of licenses and registration requirements for contract performance in the Republic of Iraq;
- Bidders have to be capable of obtaining required Bid Bond in the amount of \$100,000.00 (one hundred thousand) USD and contract performance bond in the amount not less than 10% of contract value;
- Bidder has to be able to obtain and provide adequate insurance cover for all work and services to be performed compliant to terms and conditions required by Company;
- Bidder has to be able to provide details of their HSE procedures and standards and HSE organizational structure;
- Bidder has to be able to confirm certification according to ISO 9001;
- Bidder has to provide finance audit statements and statement of annual accounts turnover for the last 3 (three) years.

Bids shall conform to the requirements of the Tender documents. The Operator reserves the right to accept or reject any bid, and to annul the bidding process and reject all bids, at any time prior to award of contract, without thereby incurring any liability to the affected bidder or bidders or any obligations to inform the affected bidder or bidders of the ground for the Operator's action.

Companies interested in participating in the Tender may obtain full set of Tender Documentation after submission of a written application (submitted on the letterhead signed by an authorized person) and containing full name of company, mail address, phone, fax, e-mail address, full name of contact person and his e-mail address. Such applications shall be sent to Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department by email to Tenders-Services@gazpromneft-badra.com, and received on or before 3 PM (UTC/GMT+3:00) on May 24, 2017. The Tender Documentation will be sent in response to a received application as described above, by e-mail without any responsibility for loss or late arrival.

Deadline for bids submissions for above mentioned tender is June 20th, 2017, 3 PM (UTC/GMT+3:00).
Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department



Gazprom Neft Badra B.V.
غازبروم نفث بدرا بي بي/ إعلان مناقصة

إعلان مناقصة

تعلن شركة غازبروم نفث بدرة بي. بي. \ المقاول المنفذ لعقد تطوير وإنتاج حقن بدرة عن المناقصة:

مناقصة رقم 553 - تقديم خدمات الدعم الفني لوحدات توربينات الغاز في حقن بدرة النفطية، جمهورية العراق (المناقصة)

يمكن المشاركة في هذه المناقصة لكل شركة عراقية وأجنبية وتمتلك الخبرة في أداء المشاريع المماثلة بطبيعتها، كما يحق لهم أداء الأعمال في جمهورية العراق بموجب القانونين النافذة في جمهورية العراق / أو بلد تسجيل الشركة.

يجب على كافة الشركات الهادفة الى المشاركة في المناقصة أن تتوفر لديها الشروط التالية:

- تمتلك خبرة في تنفيذ مشاريع صيانة عالمية مع كبرى شركات إنتاج النفط والغاز كمقاول متخصص خلال السنوات الثلاث (3) الأخيرة؛
- تمتلك الخبرة في التوريد والتشغيل والصيانة عالمياً لوحدات توربينات الغاز والمعدات الملحقة بها خلال خمسة (5) سنوات أخيرة.
- تمتلك الأجهزة والبرامج المعتمدة والموظفين المؤهلين، والتصاريح اللازمة و ان تكون عضواً في الجمعيات المهنية لتقديم الخدمات المطلوبة و تتمتع بعقود ASF مع مصنع التوربينات المناسب للتوريد.
- توربينات (MHPS) OEM (H25) وتقديم الخدمات كونها موضوع المناقصة
- تمتلك الخبرة في خدمات الصيانة الجارية لوحدات GTP عالمياً و في العراق.
- توفير التراخيص والشهادات اللازمة لتنفيذ الاعمال في جمهورية العراق.
- ان تكون الشركة قادرة على تقديم التأمينات الأولية بمبلغ \$ 100,000,00 (مئة الف) دولار أمريكي، و كفالة حسن الاداء بقيمة لا تقل عن 10٪ من قيمة العقد.
- تكون قادرة على التأمين المناسب لكافة الاعمال والخدمات و التي ينبغي ادائها بموجب متطلبات و شروط الشركة.
- تقديم تفاصيل اجراءات HSE (الصحة و السلامة و البيئة) للشركة و الهيكل التنظيمي في مجال HSE.
- قدرة على تأكيد شهادة ISO 9001 النافذة.
- تقديم بيانات التدقيق المالي وبيان معدل حسابات الدوران السنوية على مدى السنوات الثلاث (3) الأخيرة.

يجب أن تتوافق العطاءات مع الشروط المطلوبة في العطاء. المشغل له الحق في قبول أو رفض أي عطاء وإلغاء عملية العطاءات و رفض جميع العطاءات، في أي وقت قبل منح العقد، دون تحمل اي مسؤولية امام الشركة او الشركات المتأثرة و دون تحمل أي مسؤولية في ابلاغ مقدمي العطاءات بذلك.

تحصل الشركات الراغبة في المشاركة بالمناقصة المذكورة أعلاه على مجموعة كاملة من وثائق المناقصة بعد تقديم طلب خطي مع معلومات كافية لتأكيد المعايير المبينة أعلاه ، موقع من قبل الشخص المفوض ويحتوي على اسم الشركة الكامل ، وعنوان البريد الإلكتروني ، الهاتف ، الفاكس ، الاسم الكامل لشخص الاتصال وعنوان بريده الإلكتروني. وترسل هذه الطلبات إلى شركة غازبروم نفث بدرة بي بي - قسم المشتريات عن طريق البريد الإلكتروني إلى tenders@gazpromneft-badra.com والتي تستلم في موعد أقصاه الساعة 3 ظهرا (بالتوقيت العالمي / توقيت غرينيتش +3:00) في 24 أيار عام 2017. وترسل وثائق المناقصة عن طريق البريد الإلكتروني من دون أية مسؤولية عن فقدان أو التأخير بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

الموعد النهائي لتقديم العطاءات المقدمة في اطار المناقصة المذكور أعلاه 20 حزيران عام 2017. في الساعة: 3: ظهرا (بالتوقيت العالمي / توقيت غرينيتش +3:00). شركة غازبروم نفث بدرة بي بي \ قسم العقود والمشتريات

وزارة الدفاع / دائرة المستشار القانوني / المحكمة العسكرية الرابعة

الى المحكومين الفائزين المدرجة اسمائهم ادناه لما كنتم محكومين غيابيا وفق المواد القانونية المبينة ادناه وبما ان محل اقامتكم مجهول لذا اقتضى تبليغكم في الصحف المحلية على ان تحظروا امام المحكمة العسكرية الرابعة خلال مدة (ثلاثة اشهر) من تاريخ نشر هذا الاعلان وعند عدم حضوركم سوف يكتسب الحكم الدرجة القطعية استناداً لأحكام المادة ٢٤٣ من قانون اصول المحاكمات الجزائية رقم ٢٣ لسنة ١٩٧١.

Table with 5 columns: No., Name, Address, Date, and Court. Lists names and addresses of defendants for the 4th Military Court.

وزارة الدفاع / دائرة المستشار القانوني / المحكمة العسكرية الرابعة

الى المحكومين الفائزين المدرجة اسمائهم ادناه لما كنتم محكومين غيابيا وفق المواد القانونية المبينة ادناه وبما ان محل اقامتكم مجهول لذا اقتضى تبليغكم في الصحف المحلية على ان تحظروا امام المحكمة العسكرية الرابعة خلال مدة (ثلاثة اشهر) من تاريخ نشر هذا الاعلان وعند عدم حضوركم سوف يكتسب الحكم الدرجة القطعية استناداً لأحكام المادة ٢٤٣ من قانون اصول المحاكمات الجزائية رقم ٢٣ لسنة ١٩٧١.

Table with 5 columns: No., Name, Address, Date, and Court. Lists names and addresses of defendants for the 4th Military Court.